



From/de International Trade Division / Division du commerce international

Subject/object **Change of country codes - Serbia and Montenegro/  
Modifications des codes de pays – Serbie et Monténégro**

Statistics Canada will be introducing the following changes to country codes for Serbia and Montenegro. These changes will be effective with the Release of October 2006 data.

**Serbia and Montenegro** with Numeric code 288 and Alpha code - (CS) .

Country groupings impacted are:

- 299- Other Europe
- 997- All countries except USA
- 998 - All countries

**Serbia** with Numeric code 274 and Alpha code -( RS) .

Country groupings impacted are:

- 299- Other Europe
- 997- All countries except USA
- 998 - All countries

**Montenegro** with Numeric code 275 and Alpha code - (ME)

Country groupings impacted are:

- 299- Other Europe
- 997- All countries except USA
- 998 - All countries

Should you have any questions regarding these changes or for information on our products and services, please contact the Marketing and Client Services Section of Statistics Canada's International Trade Division at 1-800-294-5583 or by email [trade@statcan.ca](mailto:trade@statcan.ca).

Statistique Canada apportera les modifications suivantes aux codes de pays pour la Serbie et Monténégro. Ces modifications entreront en vigueur au moment de la diffusion des données d'octobre 2006.

**Serbie et Monténégro** avec le code numérique 288 et le code Alpha - (CS).

Regroupements de pays affectés sont:

- 299- Autre pays d'Europe
- 997- Tous les pays sauf É.-U.
- 998 - Tous les pays

**Serbie** avec le code numérique 274 et le code Alpha -( RS) .

Regroupements de pays affectés sont:

- 299- Autre pays d'Europe
- 997- Tous les pays sauf É.-U.
- 998 - Tous les pays

**Monténégro** avec le code numérique 275 et le code Alpha - (ME).

Regroupements de pays affectés sont:

- 299- Autre pays d'Europe
- 997- Tous les pays sauf É.-U.
- 998 - Tous les pays

Pour toute question au sujet de ces modifications ou pour tout renseignement sur nos produits et services, veuillez communiquer avec la Section du marketing et du service à la clientèle de la Division du commerce international de Statistique Canada au numéro 1 800 294-5583 ou à l'adresse électronique [commerce@statcan.ca](mailto:commerce@statcan.ca).